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Referat af bestyrelsesmøde i Hasseris 
Grundejerforening – tirsdag 12. september 2023 

Mødested: Svalegaarden     

 Tidspunkt: tirsdag den 12. september 2023 – kl. 17:00 - 20:00  

Deltagere:       Steen Sloth Olsen (SSO)    

 Hanne Richter (HR) - Afbud    

 Mogens Vinther (MVI)     

 Hanne Neergaard (HBN)    

 Torben Thorup Jensen (TTJ)     

 Ane Allermann Lemvigh (AAL)   

 Dorrit Jensen (DJ)     

 Peter van Hauen (PvH)  

 

Dagsorden:    1.    Fotografering af bestyrelsen – alle/ SSO 

2. Afrapportering vedr.:                                        
A. Undersøgelse af HGF’s medlemmers holdning til 3. Limfjordsforbindelse. HBN/PvH 

 

Forslag til spørgeskema blev udleveret til alle. Det besluttes, at der skal tilføjes 
rubrikker med begrundelser for eller imod den enkelte løsning. Det sikrer, at der 
kan laves statistik på hvilke forhold, der har betydning for de forskellige holdninger. 
TTJ, PvH og HBN arbejder videre med spørgeskemaet, sådan at der tilføjes 
begrundelsesrubrikker. 
 

Aalborg Kommunes bidrag på 60 mio. kr. rettes til 30. mio. kr. over 20 år. Der 
tilføjes rubrik vedr. køn. 
 

Der fastholdes afsluttende side med mulighed for yderligere kommentarer. 
 

Følgebrev gennemgås. TTJ, PvH og HBN retter følgebrevet til. 
 

Deadline ultimo oktober. 
 

Efter gennemførelse af spørgeskemaundersøgelse laves der pressemeddelelse, 
samt omtale i Hasseris Avis sikres. Der foretages opfølgning på viden fra tidligere 
undersøgelse.  
 

Bestyrelsen ønsker afholdt et borgermøde i Hasseris om 3. limfjordsforbindelse på 
et senere tidspunkt med relevante politikere fra byråd, regionsråd og evt. folketing. 
 

B. Ny hjemmeside. AAL/MVI/TTJ/SSO 

 

Der forestår et arbejde med at få en bedre og mere overskuelig hjemmeside, som 
dermed også bliver mere overskuelig på mobiltelefon og tablets. Til gengæld bliver 
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der færre informationer fra foreningen. MVI har indhentet tilbud fra samme 
leverandør, som har lavet hjemmeside for Gl. Hasseris landsbyforening. Der 
opereres med et budget, som holder sig indenfor opgavens karakter. SSO har 
kontakt til Ellegaard for at få et tilbud.  
 

Den nedsatte arbejdsgruppe kommer med et oplæg. 
 

C. You tube præsentationsvideo om Hasseris Grundejerforening. TTJ/DJ. 
 

Der skal laves en promoveringsvideo for HGF. Der er afholdt første møde, hvor der 
er diskuteret indhold og præsentationstemmer. Arbejdsgruppe kommer med 
forslag til et af de kommende bestyrelsesmøder, så arbejdet er færdiggjort til 
generalforsamling. 
 

3. Budget for de tre projekter. 
 

Budgetoverslag vedr. spørgeskemaundersøgelse fra Jysk Analyse på 10 – 15.000 kr.  
Budget for de øvrige projekter kommer senere. 
 

4. Afrapportering fra de øvrige arbejdsgrupper. 

Der er aftalt møde vedr. 130 års jubilæum mellem TTJ, AAL og HBN. 

 

5. Kandidater til bestyrelsen – april 2024. AAL/alle. 

Bestyrelsen har tidligere aftalt, at alle skal overveje et evt. emne til ny formand efter 
næste generalforsamling. 

Mulige emner blev gennemgået. Skal på dagsorden igen til næste bestyrelsesmøde, 
ligesom en proces ift. det videre forløb skal drøftes. Et muligt formandsemne kan evt. 
inviteres til at medvirke på et bestyrelsesmøde. 

 

6. Punkter til FU’s møde med Rådmand Jan Thaysen.  Alle/ 

 

Forslag: 
▪ Overordnet struktur og planer for infrastruktur/trafik 

▪ Problemer for Svalegårdsvej fra Geskevej til Gl. Aavej. Det er en meget 
kompliceret vejstrækning med mange veje, der fører til Svalegårdsvej 

▪ Problemer med hurtigkørende køretøjer på cykelstier. Det er et generelt problem 
og ikke kun et Hasserisproblem 

▪ Grønne områder. Planer for Jeronimusvej er ikke gennemført. Der er knækkede 
popler i Rotunden, der bør udskiftes 

▪ Der mangler legepladser og hundeskov i området. 
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7. Evt. 
 

DJ, AAL og PvH skal indsende en kort begrundelse for deres baggrund for at være i 
bestyrelsen. Skal sendes til SSO. 
 

Det skal tjekkes, om der ligger uåbnet post i Post@hasseris.dk. 
 

Næste bestyrelsesmøde:  10. oktober 2023 

 

 


